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1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog John Rasmussen, som blev valgt. John konstaterede derefter, at 
generalforsamlingen var indkaldt ifølge vedtægterne.  

2. Valg af referent 

Bestyrelsen foreslog Pia Illum Nielsen, som blev valgt. 

3. Oldermandens beretning til godkendelse 

Oldermandens beretning er lagt på nettet i sin helhed.  

Der blev spurgt til, hvorfor Den gamle Skole overhovedet skulle sælges af kommunen. Svaret var, at 
Kommunal Bestyrelsen for to år siden havde besluttet, at alle bygninger, der ikke var i brug, skulle 
sælges. Imidlertid var beslutningen ikke enstemmig for Den gamle Skoles vedkomne, idet man godt var 
klar over, at denne bygning ikke kunne sidestilles med andre ikke historiske og fredede bygninger.  
Beretningen blev godkendt. 

4. Kassereren fremlægger revideret regnskab til godkendelse 

Der blev spurgt til de udestående i Spar supermarkedet. Det skyldes en konto, der betales ud hver 
måned.  

Det blev bemærket, at der manglede kassereren og revisorens underskrifter på det omdelte regnskab. 
Hovedbogen blev kontrolleret for de manglende underskrifter og blev fundet i orden. Kassereren lover 
at næste års regnskab vil være forsynet med underskrifter. Regnskabet blev godkendt.  



 

5. Fastsættelse af kontingent til næste år (2018) 

Bestyrelsen foreslog, at kontingentet skulle stige til 200 kr. pr. år pr. husstand – for alle. John stillede et 
modforslag om at alle skulle stige 50 kr. pr. år husstand – svarende til 150 kr. pr. pensionist husstand og 
200 kr. pr. år for alle andre. Forslaget blev sent til afstemning. Der var 3 for. Dernæst stemtes og 
bestyrelsens forslag der blev vedtaget med stor majoritet.  

6. Evt. bestemmelse af ekstra kontingent for indeværende år 

Her var der intet forslag om dette. 

7. Behandling af indkomne forslag 
a. Bestyrelsen har foreslået vedtægtsændringer (er på hjemmesiden) 

De fremlagte vedtægter blev gennemgået punkt for punkt af dirigenten. Der blev spurgt til, 
hvorfor vedtægterne nu er ændret til at nævne leje af lokalerne i stedet for som hidtil: låne. 
Det skyldes, at vi frit kan udleje, hvis vi ejer eller har fuld råderet over bygningerne. Der blev 
spurgt til forhold for naboerne mht. støj etc. Her blev der henvist til de husregler, der er 
under udarbejdelse. Der er en tastfejl i §4, som bliver rettet. De nye vedtægter blev vedtaget 
med klap. 

8. Valg af bestyrelsen 
a. Thomas Ulf Larsen (modtager genvalg) -  Genvalgt 
b. Anni Olsen (modtager ikke genvalg) – Ingelise (Smedegården) blev foreslået af 

bestyrelsen og valgt  
c. Lone Jensen (modtager genvalg) – Genvalgt 

9. Valg af suppleant og revisor 
a. Suppleant Heidi Källstrøm (modtager ikke genvalg) – Torben Moll Christiansen havde 

givet tilsagn til bestyrelsen og blev valgt 
b. Suppleant René Rasmussen (modtager ikke genvalg) – Her kunne vi ikke umiddelbart 

finde en kandidat. GF gav bestyrelsen lov til selv at finde en suppleant.  
c. Revisor Ruth Busk (modtager genvalg) – Genvalgt 

10. Eventuelt 

Der blev spurgt til evt. forpligtigelser mht. handikap adgang og toilet i Den Gamle Skole i 
forbindelse med renoveringen. Det viser sig, at man kan ansøge om mobile ramper. Toilettet er 
allerede godkendt til handikap brug. Der er begrænsninger på, hvad der kan gøres i forhold til 
kulturstyrelsen og fredningsbestemmelserne.  

Revyen v. Merethe efterlyste én, der kan spille til revyen under sommerfesten.  

Der blev bedt om, at GF næste år også indeholdt et budget. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og afsluttede den ordinære generalforsamling. 

 


